
Rada  
Powiatu Nowosądeckiego

PROTOKÓŁ Nr 18/XVIII/2012
z obrad XVIII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 31 sierpnia 2012 r.

Ad. 1.
Sesja Rady Powiatu Nowosądeckiego rozpoczęła się o godzinie 12:00 w budynku Starostwa 

Powiatowego  w  Nowym  Sączu,  ul  Jagiellońska  33,  sala  obrad  (pokój  208),  a  zakończyła  
o godzinie 15:00.
W  sesji  uczestniczyło  27  radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  może  obradować
i  podejmować  uchwały.  W  Sesji  uczestniczyli  również  zaproszeni  goście  oraz  pracownicy 
Starostwa Powiatowego (listy obecności stanowią załącznik do protokołu).

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta, dokonał otwarcia posiedzenia XVIII Sesji 
Rady Powiatu Nowosądeckiego IV kadencji, po czym przywitał przybyłych radnych i gości.
Na sekretarzy obrad wyznaczeni zostali Radni: Włodzimierz Oleksy, Wiesław Pióro.

Ad. 2.
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  zwrócił  się  do  radnych  z  zapytaniem,  
czy są uwagi lub wnioski dotyczące zmian w przesłanym wcześniej projekcie porządku obrad.

Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  wprowadził  projekt  uchwały  w  sprawie   przystąpienia 
Powiatu  Nowosądeckiego  do  projektu  pn.  „Modernizacja  jakości  usług  opieki  społecznej 
świadczonych przez DPS w Zbyszycach” w ramach projektu „ Pomocna Dłoń pod Bezpiecznym 
Dachem „ w ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy.  

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
przystąpienia  Powiatu  Nowosądeckiego  do  projektu  pn.  „Modernizacja  jakości  usług  opieki 
społecznej  świadczonych przez  DPS w Zbyszycach”  w ramach projektu  „  Pomocna  Dłoń pod 
Bezpiecznym Dachem '' w ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy.  

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przystąpienia Powiatu Nowosądeckiego do projektu pn. 
„Modernizacja jakości usług opieki społecznej świadczonych przez DPS w Zbyszycach” w ramach 
projektu „ Pomocna Dłoń pod Bezpiecznym Dachem''            w ramach Szwajcarsko-Polskiego 
Programu Współpracy   został wprowadzony w punkcie 20 porządku obrad.

Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  wprowadził  projekt  uchwały  w  sprawie  utrzymania 
Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu. 
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Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
utrzymania Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
27 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie utrzymania Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu. 
został wprowadzony w punkcie 21 porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  po 
zmianach.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28

W wyniku głosowania otrzymano:
28 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad:

1.Otwarcie posiedzenia.

2.Przyjęcie porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.

4.Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.

5.Wręczenie certyfikatów Sądeckiej Marki Turystycznej.

6.Wystąpienia gości.

7.Interpelacje radnych.

8.Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

9.Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Krakowie – Oddział w 

Nowym  Sączu  –  z  realizacji  zadań  w  zakresie  ochrony  roślin  i  nasiennictwa  

na terenie Powiatu Nowosądeckiego w 2011 roku.

10.Informacja o pozyskanych funduszach unijnych i innych funduszach zewnętrznych, złożonych 

wnioskach i efektach realizacji za I półrocze 2012 roku.
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11.Informacja na temat  stanu przygotowań szkół i  placówek oświatowych prowadzonych przez 

powiat nowosądecki do nauki w roku szkolnym 2012/2013.

12.Sprawozdanie  z  realizacji  rocznego  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu 

Nowosądeckiego za I półrocze 2012 r. 

13.Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia oraz przystąpienia 

do  realizacji  przez  Powiat  Nowosądecki  projektu  nr:  POKL.06.01.01-12-039/12  pod  nazwą 

„Sprawnie do pracy”.

14.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu 

Nowosądeckiego na 2012 r. 

15.Podjęcie  uchwały rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian w wieloletniej  prognozie 

finansowej Powiatu Nowosądeckiego. 

16.Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Sądeckie Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu.

17.Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 130/XI/2011 

Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 16 grudnia 2011 r.  w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  powiatu  nowosądeckiego  oraz  dyżurów  aptek 

ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy 

Zdroju, w 2012 roku.

18.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przyjęcia  projektu  uchwały 

dotyczącej połączenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpital im. dr J. 

Dietla w Krynicy Zdroju z Małopolskim Ośrodkiem Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym 

Sączu.

19.Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie skargi na działania Powiatowego 

Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego.

20.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przystąpienia  Powiatu 

Nowosądeckiego  do  projektu  pn.  „Modernizacja  jakości  usług  opieki  społecznej  świadczonych 

przez  DPS w Zbyszycach”  w ramach projektu  „Pomocna  Dłoń pod Bezpiecznym Dachem” w 

ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy.

21.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego   w  sprawie  utrzymania  Dyspozytorni 

Medycznej w Nowym Sączu. 

22.Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

23.Zamknięcie obrad. 

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.
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Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta poinformował radnych, iż zgodnie z § 34 ust. 4 i 5 
Statutu  Powiatu  Nowosądeckiego  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Powiatu  został  wyłożony  do 
wiadomości na 7 dni przed terminem dzisiejszej sesji.  Do chwili  obecnej nie zostały zgłoszone 
poprawki ani uzupełnienia.
W związku z brakiem poprawek i uzupełnień Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta 
zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołów.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 28
W wyniku głosowania otrzymano:
28 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

W wyniku głosowania protokół z  XVII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego został przyjęty.

Ad. 4.
Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.

Dyrektor Wydziału Edukacji Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił krótką prezentację 
osób, którym zostały wręczone akty. Wręczał je starosta nowosądecki Jan Golonka , przewodniczący 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  oraz  Przewodniczący  Komisji  Edukacji  Stanisław 
Mrzygłód.

Awanse otrzymali:   

Tomasz Szczepanik - nauczyciel informatyki w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w 
Krynicy-Zdroju, 
Dorota  Porębska  -  nauczyciel  przedmiotów  zawodowych  mechanicznych  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Krynicy-Zdroju,
Sylwia  Janas-Kirc  -  nauczyciel  przedmiotów  zawodowych  mechanicznych  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II  w Krynicy-Zdroju,
Marek  Sowa -  nauczyciel  matematyki  w Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych im.  Jana  Pawła  II  w 
Krynicy-Zdroju,
Alina Pustułka - nauczyciel języka angielskiego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II 
w Krynicy-Zdroju,
Agnieszka Kulig - nauczyciel matematyki i informatyki w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym 
Sączu,
Marcin Bochniarz - nauczyciel  wychowania fizycznego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym 
Sączu,
Magdalena Wasiluk - nauczyciel języka polskiego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu,

Dorota  Kulig  -  nauczyciel  przedmiotów  zawodowych  gastronomicznych  w  Zespole  Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu,
Grzegorz Damasiewicz - nauczyciel języka niemieckiego w Zespole Szkół  im. Władysława Orkana w 
Marcinkowicach,
Ksiądz  Andrzej  Kmiecik  -  nauczyciel  religii  w  Zespole  Szkół  im.  Władysława  Orkana  w 
Marcinkowicach,
Agnieszka  Kalarus  -  nauczyciel  języka  angielskiego  w  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  im. 
Władysława St. Reymonta w Tęgoborzy,
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Kamil  Głębocki  -  nauczyciel  wychowania  fizycznego  w  Liceum  Ogólnokształcącym  im.  Marii 
Skłodowskiej-Curie w Starym Sączu,
Magda Chmura -  nauczyciel  przedmiotów zawodowych z architektury krajobrazu,  w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Nawojowej,
Marta Gajda - nauczyciel języka angielskiego w Zespole Szkół im. Św. Kingi w Łącku,
Magdalena  Mordarska  -  nauczyciel  przedmiotów zawodowych  gastronomicznych  w  Zespole  Szkół 
Zawodowych im. Stanisława Staszica w Grybowie,
Justyna Demaj - nauczyciel logopeda w Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym 
Sączu,
Krzysztof Szewczyk - nauczyciel gry na instrumentach klawiszowych w Powiatowym Młodzieżowym 
Domu Kultury w Starym Sączu.

Przewodniczący Komisji Edukacji RPN Stanisław Mrzygłód pogratulował awansu nauczycielom. 
Podkreślił,  iż  wie  ile  pracy  każdy  musiał  włożyć.  Uważa,  iż  zdobyte  umiejętności  nauczyciele 
wykorzystają w pracy dydaktyczno-wychowawczej.

Ad. 5.
Wręczenie certyfikatów Sądeckiej Marki Turystycznej.

Prezes Kapituły Marki Sądeckiej Adam Sobczyk przedstawił obiekty odbierające certyfikaty tj.
Hotel Klimek**** Muszyna,-
Hotel Krynica**** Krynica-Zdrój,
Hotel Beskid**** Nowy Sącz,
Diecezjalne Centrum Pielgrzymowania im. Jana Pawła II Stary Sącz,
Hotel Panorama Nowy Sącz.

Certyfikaty  wręczali  między  innymi:  starosta  nowosądecki  Jan  Golonka  oraz  wiceprezydent 
Nowego Sącza Bożena Jawor.  Cztery kolejne obiekty zgłosiły chęć poddania się weryfikacji i od 
dzisiaj  rozpoczęły  roczny  proces  certyfikacji.  Są  to:  Niepubliczny  Zakład  Opieki  Zdrowotnej 
Sanatorium Uzdrowiskowe WIKTOR Cechini, Hotel BEATA w Złockiem, ABlandia i Pensjonat 
Agroturystyczny WILLA U MARTY z Tylicza.

Dr Józef Wojnarowski Członek Kapituły Marki Sądeckiej  poinformował,  iż Sądecka Marka 
Turystyczna  to  wyróżnienie  przyznawane  na  pięć  lat  podmiotom  turystycznym,  które  jakością 
świadczonych  usług  oraz  ich  powiązaniem  z  dziedzictwem  przyrodniczo-kulturowym  regionu, 
zasługują  na  najwyższe  uznanie.  Sądecka  Marka  Turystyczna  jest  nie  tylko  honorowym 
wyróżnieniem, ale również znakiem najwyższej regionalnej jakości produktu i oferty turystycznej. 
Dla turystów ma być synonimem dobrego standardu usług doskonale usytuowanych w specyfice 
regionalnej. Ma służyć promocji firm turystycznych, poprawie jakości oferty wypoczynkowej oraz 
promocji ziemi sądeckiej i budowie jej dobrego wizerunku w Polsce.   

 

Ad. 6.
Wystąpienia gości.
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Senator Stanisław Kogut na początku swojego wystąpienia wyraził swoją troskę dotyczącą spraw 
Polski. Przypomniał o obchodzonej 32 rocznicy podpisania porozumień sierpniowych. Uważa, że 
postulaty z tamtego okresu nadal pozostają aktualne. Pierwszy postulat – wiek emerytalny: 50 lat 
dla  kobiet  i  55  dla  mężczyzn.   Drugi  postulat  dotyczył  służby  zdrowia.  W  nawiązaniu  do 
wcześniejszych  słów  pana  Starosty  o  dyspozytorni  poinformował  o  wystąpieniu  do  NSWiA
 z ostrym protestem, gdyż po odbyciu  rozmowy z panią Lechowicz dowiedział się, że już w 2009 
roku było wiadomo, że będzie taka reforma.  W tej sytuacji wydatki samorządów na karetki, zbiórki 
pod kościołami na karetki, w których osobiście brali udział on, a także Pani Prezydent Nowego 
Sącza  uważa  za  bezcelowe.  Powiadomił,  iż  dowiedział  się,  że  dwa tygodnie  temu Komendant 
Wojewódzki Straży Pożarnej Pan Mróz bez konsultacji z kimkolwiek podjął decyzję o dyspozytorni 
w   Tarnowie.  Stwierdził,  że  dość  tego,  żeby  Komendanci  byli  powoływani  politycznie,  bo  są 
szwagrami  ministrów,  którzy  biorą  110  tys.  miesięcznie  za  to,  że  budować  mają  elektrownie 
atomowe. Za błąd uznał zgodę ASW-u się na likwidacje województwa, ponieważ doprowadziło  
to do preferowania Tarnowa kosztem rozwoju Nowego Sącza.  Przyznał rację Panu Staroście – 
przecież ten system działał prawie idealnie. Wyraził niezrozumienie dla podejmowania inwestycji 
w celu rozbudowy Straży Pożarnej  i  odnawiania  innych instytucji.  Pogratulował  nauczycielom, 
którzy dostali wyższy stopień awansu, ale zwrócił uwagę na koszty ponoszone przez samorządy
 i brak pieniędzy na oświatę. Przypomniał o tym, że 7 tys. nauczycieli jest za dużo a samorządy 
stawia się w tej sytuacji żeby likwidowały szkoły. Następnie pogratulował tym, którzy otrzymali 
nagrody turystyczne, ale poparł obecność Prezesa Sądeckiej Izby mając na uwadze mający miejsce 
w  ostatnim  czasie  szereg  upadłości  biur  podróży.  Zawiadomił,  że  otrzymał  pisma  z  kolejek 
linowych z  Zakopanego,  z  Krynicy  oraz,  że  po  wystosowaniu  do  NIK-  u  zapytania,  otrzymał 
zapewnienie o kontroli w 2013 roku, więc już po sprywatyzowaniu Kolei Linowych. Wspomniał, że 
podczas budowy kolejek w 1937 roku minister Bobkowski w weekendy przyjeżdżał na Kasprowy 
Wierch  i  do  Krynicy  i  dopilnowywał  budowy,  żeby  ściągnąć  turystów  w  te  rejony.  Wyraził 
niezrozumienie  dla,  wynikającego  z  podejmowanych   uchwał,  zafascynowania  samorządów 
Słowakami,  ponieważ  pamięta  Słowaków  z  czasów  prywatyzacji  Ostrowa  Wielkopolskiego
 i browaru Grybowskiego, z których nic nie zostało. Kolejno wrócił do postulatów z roku 1980  - 
wolnych mediów. Za złamanie tych postanowień uznał nieprzyznanie telewizji Trwam koncesji na 
Multipleksie.  Przestrzegł  przed  powrotem do  czasu,  kiedy  mediami  były  „Żołnierz  Wolności”, 
„Trybuna Ludu” i „Zielony Sztandar”. Chyba, że tego chcemy. Sądzi, że są to działania przeciwko 
Polsce,  bo  już  wszystko  jest  sprywatyzowane,  wszystko  jest  sprzedane.  Stwierdził,  że  Pan 
Wojewoda dba tylko o Kraków i Tarnów. Polską prezydencję w UE traktuje jak niewykorzystaną 
szansę, przez którą straciliśmy 50 miliardów euro. Nawołuje do ciężkiej pracy i  uczciwych działań, 
bez układów. Jak mówił, dzisiaj dochodzi do tego, że jak nie jest się przedstawicielem  koalicji 
rządzącej to się nie otrzyma żadnego programu. Prosił o pochylenie się nad sprawą obwodnicy, nie 
traktowania jej jako rozgrywki politycznej, nie blokowanie inicjatyw jej utworzenia, gdyż prowadzi 
to do frustracji zwykłych obywateli. Przypomniał, że zadłużenie Polski wynosi 900 miliardów euro, 
a minister Rostocki chce ciąć wszystkie sprawy dotyczące samorządów: 1% jeszcze na inwestycje 
oraz,  że  2  miliony 100 tysięcy młodych ludzi  jest  na  bezrobociu,  a  sytuacja  się  nie  poprawia. 
Przestrzegł, że nie o taką reformę chodziło 32 lata temu: nie o układy koleżeńskie, ale o to, żeby 
Polska naprawdę była krajem wolnym, niepodległym, żeby ludzie mieli pracę, a nie żeby wracać do 
stoczni stocznia Lenina. Zasugerował ironicznie nazwanie stadion w Gdańsku stadionem Lenina. 
Dobitnie dał do zrozumienia, że nie o taką wolną Polskę chodziło Solidarności, ludziom, którzy 
oddali  życie za ojczyznę.  Wyraził  swoją opinię,  że  problem zaczyna się całkiem od góry.  Jako 
przykład podał jednego z wiceministrów - kuzyna Plichty. Opisał jak winę zrzuca się na prokuraturę 
i na policję oraz, że jak policja doprowadziła to prokuratura umarzała postępowanie . Wskazał, że 
policję  trzeba wyposażyć,  że  policjant  powinien mieć większe prawa niż  przestępca.  Zauważył 
konieczność zainteresowania się  problemem narkotyków na Sądecczyźnie powołując się na znaną 
wszystkim sprawę krakowskich dilerów sprzedających narkotyki w Grybowie. Zwrócił uwagę na 
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konieczność odbudowy autorytetu nauczycieli, którego zanikowi winni są także rodzice stający po 
stronie swoich pociech bez względu na okoliczności. Wskazał, że pomimo powoływania się na Jana 
Pawła II nie kierujemy się jego słowami podczas działań, przecież on  powiedział, że Solidarność to 
jedni  drugich  brzemiona  noście,  że  jeden  drugiemu  ma  być  przyjacielem,  a  nie  wrogiem. 
Krytykował bierną postawę radnych wojewódzkich  w sprawie dyspozytorni. Wyraził zrozumienie 
dla  niechęci  w stosunku do  przyjęcia  przedstawiciela  Sądecczyzny,  Powiatu Nowosądeckiego, 
miasta Nowego Sącza do zarządu wojewódzkiego. Przestrzegł żeby pamiętać, że jak umrzemy nie 
będzie układów, koleżeństwa i powiązań. Ostro wystąpił przeciw likwidacji świadczeń socjalnych 
nie  zgadzając  się  także  na  ograniczanie  ich  wypłacania.  Z  żalem  przypomniał  ludzi,  którzy 
oddawali życie w stoczni gdańskiej, w kopalni Wujek z miłości do ojczyzny, a także skrytobójczo 
mordowanych już po wojnie żołnierzy AK. Zauważył jak ważna jest pamięć o historii. Mówił,  
że ceni swoją nauczycielkę historii świętej pamięci panią Marię Babisz, ponieważ to ona mu wpoiła 
miłość do Boga i  do ojczyzny. Krytykując obecne ugrupowania polityczne wspomniał  postacie 
Witosa,  majora  Sucharskiego z  Dąbrowy Tarnowskiej,  obrońców Westerplatte.  Pytał,  co  mamy 
zamiar zostawić naszym dzieciom jeśli dalej będziemy ślepo podążać za globalizacją. Żalił się, że 
do jego fundacji wysłano 23 kontrole żeby znaleźć haka dziękując wszystkim swoim pracownikom 
za  cudowną  pracę.  Skrytykował  sprzedania  stoczni,  niedotrzymanie  przez  Merkel  i  Sarkozy 
gwarancji,  brak  dotacji  z  budżetu  pomimo  traktatu  podpisanego  z  SLD  i  PSL.  Stwierdził,  że 
powiedziano, że jest dyrektywa unijna, że statki o jednym dnie trzeba wycinać, że muszą być statki 
o podwójnych dnach. Wyraził swoją radość z powodu rozwoju turystyki w naszym regionie. Prosił 
o  pomoc upadającemu Sanepidowi.  Opisał  wizytę  30  osób z  sanepidu  sądeckiego proszących  
o pomoc w znalezieniu pracy w swoim gabinecie. Pisząc do przedsiębiorców otrzymał odpowiedź: 
utwórzcie  dobre prawo. Oświadczył,że rolą  senatora nie  jest  bycie pośredniakiem, ale  stara  się 
pomagać kiedy przychodzą do niego ludzie z prośbą o pracę. Oznajmił, iż nasz samorząd działa 
wyśmienicie  jak chodzi  o  Sącz,  o  starostwo,  ale  zaapelował  raz jeszcze  przypominając sprawę 
obwodnicy  o  skupienie  się  by  jako  politycy  jak  najwięcej  wyrwać  dla  tego  rejonu.  Wskazał 
przykład Ślązaków, którzy kiedy tworzony jest projekt budżetu państwa  ramię w ramię występują 
żeby zyskać większe pieniądze. Wyraził żal,  że dla polityków z naszego regionu ważniejsze od 
dobra Sądecczyzny są podziały partyjne i pseudoetyka. Gratulował samorządowi, panu Staroście, 
panu Przewodniczącemu i  radnym wspaniałej  pracy i  rozwoju.  Uznał  jednak,  że  nie  może nie 
protestować  przeciw rozebraniu  krynickich  kolejek.  Poinformował  o  wysłaniu  po  raz  kolejny  
do NIK-u pisma  daniu do wiadomości panu premierowi i panu prokuratorowi żeby się w końcu 
tym zajęli,  żeby nie było znowu takiej afery jak z Amber Gold tylko na naszym terenie –  na 
Sądecczyźnie,  w Zakopanym.  Następnie  poruszył  sprawę Dworca  Kolejowego.  Przedstawił  jak 
konserwator wojewódzki nie chce wydać opinii, bo chce żeby 2 przedwojenne obrazy, które gdzieś 
zaginęły znalazły się na ścianie dworca, w związku z czym pan wojewoda nie daje pozwolenie na 
budowę, bo nie ma decyzji konserwatora. Zaznacza, że jeśli  nie będzie decyzji to  przepadnie  
30 milionów, które jest zabezpieczone na remont dworca, decyzja przyjdzie pod koniec września, 
w październiku  i  listopadzie  będą  przetargi  na  wykonawcę.  Dał  do  zrozumienia,  że  uważa,  iż 
powinno  tam  być  centrum  komunikacyjne  żeby  korzystali  także  prywatni  przewoźnicy 
samochodowi, że jeśli nie będziemy wspólnie walczyć to Sącz będzie prowincją, a jeśli jeszcze 
samorząd  zostanie  zlikwidowany  to  zaczną  się  walki  między  Radnymi,  będzie  walka  o  kartę 
nauczyciela.  Wspomniał,  że  chce  się  likwidować kartę  nauczyciela  i  jako  związkowiec,  mówił 
otwarcie:  jeżeli  Karta  Nauczyciela  zostanie  zlikwidowana to  nauczyciele  nie  będą  mieć  żadnej 
ochrony,  zostaną  zwolnieni.  Nawoływał  by  nie  dać  się  oszukać  Krakowowi,  ani  rządom. 
Przypominał  jak pan minister  Grabarczyk mówił  o  Dworcu,  że od dzisiaj  to  uruchomi,  a  mija 
prawie 2 lata i nic się nie zmieniło. 

Prezes Nowosądeckiej Izby Turystycznej Aleksander Giertler na początku swojego wystąpienia 
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serdecznie  podziękował,  że  sprawy  turystyki  zostały  potraktowane  tak  poważnie,  że  unikalny 
projekt  jakim jest  Sądecka  Marka  trafił  na  podatny  grunt,  że  mamy dzisiaj  kolejny  etap  tego 
wielkiego  przedsięwzięcia.  Projekt  ten  znajduje  duże  zainteresowanie  w  całym  kraju,  
bo współtwórcę tego projektu pana doktora Wojnarowskiego pytają jak tworzyć nowe pojęcie marki 
w innych regionach. Stwierdził, że stanie się to w pewnym sensie wartością sądecką, że będzie  
to  można  jako  wspólny  projekt  przekazywać  innym.   Następnie  w  imieniu  Izby  Turystyki 
Rzeczpospolitej Polskiej, której ma zaszczyt prezesować podziękował, że takie inicjatywy znajdują 
w powiecie nowosądeckim, na Sądecczyźnie  zrozumienie i uznanie. Z wielką atencją odniósł się 
do  tego  kiedy  wraz  z  doktorem Wojnarowskim i  panem Stanisławem Wysockim apelowali  do 
radnych o to by turystyka a Sądecczyzna miała właściwe zrozumienie, bo to jest również wielką 
szansą dla tej ziemi. Na koniec podziękował wszystkim za to, że to podejście dzisiaj się zmienia. 

Ad. 7.
Interpelacje Radnych.

Wiceprzewodniczący Radny Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina złożył interpelacje dot.:

dot.  prośba  o  ponowne  rozważenie  możliwości  pozostawienia  dyspozytorni  powiadamiania 
ratunkowego w Nowym Sączu.
prośba mieszkańców Łącka o zabezpieczenie skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr. 969 z drogą gminną 
prowadzoną do rynku w Łącku.
 wniosek sołtysa wsi Brzyna o zamontowanie lustra drogowego w ciągu drogi powiatowej Obidza-
Brzyna na skrzyżowaniu w/w drogi z drogą gminną do osiedla „Na Krzywe”.
 dot. wniosek sołtysa wsi Zagorzyn o dokonanie wizji z terenie – wyrwy powstałej w ciągu drogi 
powiatowej Łącko – Wola Kosnowa w miejscowości Zagorzyn

Radni Powiatu Nowosądeckiego: Andrzej Gancarz,Agata Król-Mirek, Włodzimierz Oleksy, 
Adam Mazur, Marian Ryba złożyli wspólną interpelację
dot.  prośba  o  poszerzenie  zaplanowanej  do  remontu  nawierzchni  drogi  o  1  metr  
(ul. Kościuszki) oraz prośba o zgłoszenie wniosku do MUW o pozyskanie środków powodziowych 
w kolejnej transzy na dokończenie w/w drogi( pozostaje docinek 700 m).

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Koszyk złożył interpelację dot.:
wykonania remontu kapitalnego nawierzchni ul. Węgierskiej w Grybowie.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Stanisław Mrzygłód złożył interpelacje dot.:

prośba Radnego Rady Gminy  Chełmiec o wystąpienie do władz Bardejowa i Starej Lubowni  
o oznakowanie dróg w kierunku przejścia w Leluchowie i Bardejowie. 
 prośba Radnego Gminy Chełmiec o wystąpienie do WZD w Krakowie w sprawie ułożenia chodnika 
przy drodze krajowej Nr 75 w Dąbrowej od posesji P.M.Ryczka do przepustu przy kamieniołomach.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Zygmunt Paruch złożył interpelację dot.:

apel do Zarządu Powiatu Nowosądeckiego oraz parlamentarzystów z Sądecczyzny o interwencję w 
sprawie uszkodzonej drogi Wojewódzkiej w miejscowości Kurów -Zbyszyce.
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Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba złożył interpelację dot.:
opracowania koncepcji budowy obwodnicy Miasta Grybów.
 zapytanie  jaki  wpływ  ma  Zarząd  Powiatu  Nowosądeckiego  na  odstąpienie  od  zamiaru 
prywatyzacji PKL.
 zapytania o tablice powiatowe w ciągu drogi z informacją o wykonaniu prac ze środków europejskich i 
powiatowych( prośba o wyjaśnienie)

Radny Powiatu Nowosądeckiego Marian Ryba złożył interpelacje dot.:
odnowienia i wyremontowania balustrad na moście w Bereście na drodze powiatowej.
dot. uzyskania informacji dotyczących inwestycji: budowa mostu w w Piwnicznej do Mniszka.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Zenon Szewczyk złożył interpelację dot.:
prośba o wykonanie chodnika w miejscowości Naszacowice wzdłuż działki przy kaplicy w tejże wsi, na 
długości 77 metrów.

Radna Powiatu Nowosądeckiego Agata Król-Mirek złożyła interpelację dot.:

prośba  o  wyjaśnienie  sprawy  związanej  z  funkcjonowaniem  Stowarzyszenia  „Przystań”  
w Krynicy Zdroju.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Marek Kwiatkowski złożył interpelację dot.
prośba  o  przeprowadzenie  kontroli  w  Powiatowym  Centrum  Funduszy  Europejskich  Starostwa 
Powiatowego w Nowym Sączu.

Senator Stanisław Kogut  poinformował, iż otrzymał podobnie jak Radny Powiatu Nowosądeckiego 
Marek Kwiatkowski anonim. Podkreślił, iż nie traktuje tej dokumentacji poważnie. Uważa, że jeśli ktoś 
ma  cywilną  odwagę  powinien  się  podpisać.  Pismo,  które  otrzymał  od  anonimowego  pracownika 
Starostwa Powiatowego, w którym to osoba ta zwraca uwagę, że w Powiatowym Centrum Funduszy 
Unijnych dzieją się niepokojące rzeczy. Dotyczy to realizowanych projektów „Nowosądecka Akademia 
Samorządowa” oraz jako partner projektu „Akademia Organizacji Pozarządowych”. Senator Stanisław 
Kogut oficjalnie przekazał anonim wraz z załącznikami na ręce Starosty z prośbą o wyjaśnienie.

Ad. 8.
Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  przedstawił  sprawozdanie  z  pracy  Zarządu  w  okresie 
międzysesyjnym. 

•25 czerwca – Spotkanie z Wojewodą Małopolskim Jerzy Millerem połączone z rozdaniem promes, 
Brzesko – R. Poradowski, A. Czerwiński
•28 czerwca – Konsultacje społeczne dot. aktualizacji strategii rozwoju gmin z terenu PN, Grybów 
– J. Broński
•6 lipca – III Forum Prasy Sądeckiej „Prasa lokalna i archiwa – partnerzy czy konkurenci”, 
Miasteczko Galicyjskie – Zarząd, W. Kozłowski, Radni Powiatu
•11 lipca – Konwent Wójtów i Burmistrzów, sala obrad – J. Golonka, J. Opiło, M. Bochenek, J. 
Bieniek
•17 lipca – Spotkanie z grupą studentów z Ukrainy w ramach Letniej szkoły Języka Polskiego – W. 
Kozłowski, A. Zarych
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•18 lipca – Spotkanie z przedstawicielami Powiatów nowosądeckiego, gorlickiego, limanowskiego 
oraz Miasta Nowy Sącz w/s inwestycji subregionalnych – J. Golonka, M. Kiełbasa, J. Broński, A. 
Zarych
•20 lipca – Spotkanie z Zastępcą Przewodniczącego Sejmowej Komisji Edukacji, Nauki i 
Młodzieży Urszulą Augustyn, sala 207 – M. Kiełbasa, R. Poradowski, W. Basta, J. Dziedzina, K. 
Bodziony, Z. Czepelak, Komisja Edukacji RPN
•28 lipca – Spotkanie z Dyrektorem Departamentu Funduszy Europejskich UMWM Piotrem 
Szymańskim, sala 207 – J. Golonka
•7 sierpnia – Spotkanie z przedstawicielem Sądeckiej Agencji Rozwoju Energii Odnawialnej 
Andrzejem Zarazką, sala 207 – J. Golonka, R. Poradowski
•7 sierpnia – Spotkanie w/s obwodnicy zachodniej – J. Golonka, S. Bogucki
•9 sierpnia – Konferencja „Telemedycyna na Sądecczyźnie” - Zarząd, W. Kozłowski, W. Basta, 
M. Ryba, A. Poręba, A. Gancarz, Z. Szewczyk, W. Oleksy 
•9 sierpnia – Posiedzenie komitetu merytorycznego w ramach Szwajcarsko – Polskiego Programu 
Współpracy „Lokalne inicjatywy na rzecz rozwoju regionalnego powiatu gorlickiego i 
nowosądeckiego”, sala 207 – J. Golonka, J. Broński, M. Bochenek
•10 sierpnia – Wręczenie promes, Nawojowa – R. Poradowski
•14 sierpnia -  Konwent Wójtów i Burmistrzów połączony z prezentacją projektów w nowym 
okresie programowania 2014-2020 oraz strategi regionalnej i subregionalnej – Zarząd, W. 
Kozłowski, M. Jękot, M. Bochenek
•29 lipca – Spotkanie z Wojewodą Małopolski Jerzy Millerem, Krynica- Zdrój – M. Kiełbasa, W. 
Kozłowski, A. Czerwiński, J. Opiło, E. Mrózek, H. Hajtek

Najważniejsze tematy posiedzeń Zarządu:

1.Analiza bieżących wydatków i dochodów budżetu Powiatu.
2.Podjęto  uchwałę  w  sprawie  powierzenia  funkcji  dyrektora  Centrum  Kształcenia  Praktycznego
 i Ustawicznego w Nawojowej.
3.Podjęto  uchwałę  w  sprawie  Regulaminu  Organizacyjnego  Domu  Pomocy  Społecznej  
w Klęczanach.
4.Podjęto uchwałę w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy dla Powiatu 
Nowosądeckiego.
5.Zaakceptowano wyniki rekrutacji na rok szkolny 2012/2013.
6.Podjęto  uchwałę  w  sprawie  zadań  rekrutacyjnych  na  rok  szkolny  2012/2013  w  szkołach 
ponadgimnazjalnych dla dorosłych.
7.Podjęto  uchwałę  w  sprawie  określenia  wysokości  dodatków  funkcyjnych  dla  dyrektorów  szkół
 i placówek oświatowych.
8.Podjęto  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  dodatku  motywacyjnego  dla  dyrektorów  szkół  i  placówek 
oświatowych.
9.Zapoznanie się z informacją na temat 
10.Zatwierdzono  projekt  porozumienia  w  sprawie  wspólnego  funkcjonowania  Liceum 
Ogólnokształcącego, Technikum, Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Muszynie.
11.Przyjęto informację w sprawie projektów europejskich i naborów, w których Powiat może wziąć 
udział.
12.Przyjęto  informację  na  temat  termomodernizacji  obiektów  użyteczności  publicznej  Powiatu 
Nowosądeckiego.

Ad.9.
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Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Krakowie – Oddział 
w Nowym Sączu – z realizacji zadań w zakresie ochrony roślin i nasiennictwa 
na terenie Powiatu Nowosądeckiego w 2011 roku.

Informacja nie była przedstawiana w całości,  została  przyjęta bez uwag  i  stanowi załącznik do  
protokołu.

Ad.10.
Informacja  o  pozyskanych  funduszach  unijnych  i  innych  funduszach  zewnętrznych,
 złożonych wnioskach i efektach realizacji za I półrocze 2012 roku.

Informacja  nie  była  przedstawiana  w całości,  została  przyjęta bez uwag  i  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

Ad.11.
Informacja na temat stanu przygotowań szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 
powiat nowosądecki do nauki w roku szkolnym 2012/2013.

Informacja nie była przedstawiana w całości,  została  przyjęta bez uwag  i  stanowi załącznik do  
protokołu.

Ad.12.
Sprawozdanie  z  realizacji  rocznego  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  
Nowosądeckiego za I półrocze 2012 r. 

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Andrzej  Gancarz  poinformował,  iż  Komisja  Rewizyjna 
Rady Powiatu Nowosądeckiego zgodnie z  planem kontroli,  przyjętym Uchwałą Nr 44/IV/2011 
Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 18 lutego 2011 r. w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej rady Powiatu Nowosądeckiego na 2011 r.  przeprowadziła w I półroczu  br. następujące 
kontrole:

I. Kontrola i ocena  funkcjonowania za okres 2010-2011 rok:
1. Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Starym Sączu,
2. Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Krynicy Zdroju,
3. Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  w Grybowie.

II.Kontrola  funkcjonowania Wydziału Geodezji i Budownictwa za 2011 r.

Do najważniejszych  zadań Komisji Rewizyjnej należy  opiniowanie wykonania budżetu powiatu
 i  występowanie  z  wnioskiem  do  rady  w  sprawie  udzielenia  lub  nieudzielenia  absolutorium  
zarządowi.  Komisja  w  dniu  31  maja  2012 r.  dokonała  oceny  wykonania  budżetu  powiatu,  jak
 również kontroli wybranych dowodów księgowych, sprawdzając ich kompletność, poprawności 
oraz  staranności  wypełnienia.  W  wyniku  prowadzonej  analizy  ww.  dokumentów  Komisja  
opracowała opinię o realizacji budżetu powiatu za 2011 rok oraz wniosek w sprawie udzielenia
  Zarządowi Powiatu Nowosądeckiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu za 2011 r., 
akceptując przedmiotowe dokumenty. Przedmiotowe dokumenty zostały przesłane do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, która wydała również opinię pozytywną.
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Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba nadmienił, iż w protokole jest zapis dotyczący 
potrzeby zatrudnienia. W związku z powyższym radny zapytał w jakiej skali i których placówek 
konkretnie to dotyczy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz  odpowiedział, iż kwestie ewentualnych 
zatrudnień były zgłaszane w 2 lub 3 poradniach. Chodziło o zatrudnienie od 1-2 pracowników.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba  zapytał z czego wynika potrzeba zwiększenia 
kadry pracowników.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Gancarz  odpowiedział, iż główną przyczyną jest 
większa ilość wniosków, które napływają.

Ad. 13.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia oraz przystąpienia 
do realizacji  przez Powiat Nowosądecki projektu nr: POKL.06.01.01-12-039/12 pod nazwą 
„Sprawnie do pracy”.

Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  dla  Powiatu  Nowosądeckiego  Bogdan  Gołyźniak 
poinformował,  iż  do  zawarcia  z  Instytucją  Wdrażającą  umowy  o  dofinansowanie  projektu 
konieczne jest podjęcie Uchwały Rady Powiatu wyrażającej zgodę na przystąpienie do realizacji 
projektu.  Celem projektu  jest  Podniesienie  poziomu  aktywności  zawodowej  oraz  zdolności  do 
zatrudnienia  50  osób  niepełnosprawnych  bezrobotnych  z  terenu  powiatu  nowosądeckiego. 
Planowany okres realizacji projektu: od 01.09.2012 r. do 30.04.2014 r. Planowana wartość projektu: 
836 118,83 zł

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej RPN Józef Głód przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25  głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 

Uchwała Nr 211/XVIII/12 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 31 sierpnia 2012 r. w sprawie 
zatwierdzenia  oraz  przystąpienia  do  realizacji  przez  Powiat  Nowosądecki  projektu  nr: 
POKL.06.01.01-12-039/12 pod nazwą „Sprawnie do pracy”została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 14.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu 
Nowosądeckiego na 2012 r. 

Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego Maria Jękot  poinformowała, iż dokonuje się zwiększenia 
dochodów i wydatków budżetu Powiatu Nowosądeckiego na 2012 rok o kwotę 206.165 zł, w tym:
1.  Zwiększa  się  dochody  i  wydatki  bieżące  w  dziale  Pozostałe  zadania  w  zakresie  polityki 
społecznej  (  w  rozdziale  Powiatowe  Urzędy  Pracy)  o  kwotę  64.512  zł  z  przeznaczeniem  
na  realizację  projektu  pn.  „Sprawnie  do  pracy”.  Projekt  o  łącznej  wartości  836.120  zł  będzie 
realizowany  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  w  latach  2012-2014,  jest  
on  skierowany  do  bezrobotnych  osób  niepełnosprawnych,  przede  wszystkim  z  upośledzeniem 
narządów ruchu, chorobami układu oddechowego i układu krążenia.
2.  Jednocześnie  dokonuje się  zmian,  w tym zwiększenia dochodów i  wydatków majątkowych  
w dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – o kwotę 60.000 zł na realizację projektu 
pn.  „Powiat  Nowosądecki  przyjazny  pracownikom”  współfinansowanego  w  ramach  Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. Ponadto na wydatki majątkowe (niekwalifikowane) związane z tym 
projektem przeznacza się kwotę 16.970 zł.
3.  Zmniejsza się dochody i wydatki w dziale Transport  i  łączność o kwotę 129.547 zł z tytułu 
zmiany  wysokości  środków  przyznanych  z  Funduszu  Solidarności  Unii  Europejskiej,  w  tym 
zmniejszenia o kwotę 129.549  zł na 3 zadania inwestycyjne, z tego na: odbudowę mostu w ciągu 
drogi  powiatowej  Nawojowa  –  Bącza  Kunina  –  61.899  zł,  odbudowę  przepustu  pod  drogą 
powiatową  Podole  Górowa  –  Łęka  –  36.900  zł,  odbudowę  mostu  w  ciągu  drogi  powiatowej 
Roztoka Wielka – Roztoka Wielka – 30.750 zł. Brakujące wydatki na dokończenie realizacji tych 
zadań zostały uzupełnione ze środków własnych uchwałą Zarządu Powiatu. 
4. Zwiększa się dochody bieżące własne szkół o 218.100 zł (w działach Oświata i wychowanie oraz 
Edukacyjna  opieka  wychowawcza)  w  tym:  dochody  Centrum  Kształcenia  Praktycznego  
i  Ustawicznego  w  Nawojowej  (o  213.300)  z  tytułu  opłat  egzaminacyjnych  oraz  wynajmu 
pomieszczeń  na  pobyt  uczestników  „Święta  Dzieci  Gór”.  Uzyskane  wpływy  przeznacza  się  
na  pokrycie  kosztów  uzyskania  zwiększonych  dochodów  oraz  częściowe  pokrycie  niedoboru  
w wydatkach na bieżących szkół (201.130 zł).
5.  Dokonuje  się  również  przeniesienia  oszczędności  powstałych  w  wydatkach  bieżących 
(wynikających ze zwiększenia świadczeń dla rodzin zastępczych od 1 kwietnia, a nie od 1 stycznia 
br. jak planowano) w kwocie 40.00 zł z działu Pomoc społeczna (z rozdziału 85204 – Rodziny 
Zastępcze)  do  działu  Pozostałe  zadania  w  zakresie  polityki  społecznej  –  z  przeznaczeniem na 
uzupełnienie  brakujących  środków  niezbędnych  na  funkcjonowanie  Zespołu  ds.  Orzekania  
o Niepełnosprawności, w związku z niewystarczającą kwotą dotacji przyznanej na realizację tego 
zadania z zakresu administracji rządowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2012 r.  pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosów – za
0 głosów – przeciw
1 głosów – wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  212/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  31  sierpnia  2012  r.  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2012 r została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie 
finansowej Powiatu Nowosądeckiego. 

Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego Maria Jękot poinformowała, iż podjęcie niniejszej uchwały 
wynika między innymi z wprowadzenia zmian planowanych kwot wydatków, dokonanych uchwałą 
Nr 212/XVIII/12 Rady Powiatu Nowosądeckiego z  dnia  31 sierpnia  2012 r.  w sprawie zmian  
w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2012 rok.

Dokonuje się następujących zmian w załączniku Nr 2 do wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Nowosądeckiego:
1. w części I: Umowy, o których mowa w art. 226 ust.4 pkt 2 ufp na zapewnienie ciągłości działania 
jednostki – poz. 8 otrzymuje obecnie brzmienie „Opłaty licencyjne za programy komputerowe  
i  obsługę tych programów”.  W związku z  koniecznością  zawarcia  umowy 3-letniej  dot.  asysty 
technicznej  obsługi  programu  EWID  2007  (do  prowadzenia  ewidencji  gruntów  i  budynków) 
zwiększa się limit zobowiązań o 100.000 zł oraz odpowiednio kwoty limitów wydatków w latach 
2012-2014 dla wyżej wym. pozycji.
2. w części II i III: Przedsięwzięcia bieżące i majątkowe:
wprowadza się nowy projekt pn. „Sprawnie do pracy” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki na łączną kwotę 836.120 zł, który będzie realizowany w latach 2012-2014. Celem projektu 
jest  poprawa  atrakcyjności  bezrobotnych  osób  niepełnosprawnych  z  terenu  Powiatu 
Nowosądeckiego  na  rynku  pracy  dzięki  umożliwieniu  podniesienia,  uzupełnienia  lub  zmiany 
kwalifikacji  zawodowych, nabyciu wiedzy i  umiejętności  efektywnego poruszania się po rynku 
pracy poprzez: pośrednictwo i doradztwo, szkolenia i staże zawodowe. 
Ponadto  wprowadza  się  nowe  zadanie  „Opracowanie  dokumentacji  technicznej  dla  zadania 
inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 1528 K Nawojowa – Żeleźnikowa Wielka – 
Łazy Biegonickie III etap” w związku z koniecznością zaciągnięcia zobowiązania w 2012 r.
w  zakresie  projektu  pn.  „Powiat  Nowosądecki  przyjazny  pracownikom”  w  ramach  Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  –  dokonuje  się  między  innymi  przesunięcia  części  wydatków 
bieżących z 2013 i 2014 r. do wydatków majątkowych w 2012 roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił opinię Komisji  
do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Powiatu  Nowosądeckiego pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosów – za
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0 głosów – przeciw
1 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała Nr 213/XVIII/2012 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 31 sierpnia 2012 r. 
w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Powiatu  Nowosądeckiego.  została 
podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 16.
Podjęcie  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  zmian w Statucie  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Sądeckie Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu.

Dyrektor Sądeckiego Pogotowia Ratunkowego w Nowym Sączu Józef Zygmunt poinformował, iż na 
podstawie art. 42 ust. 4 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (Dz.U. Nr 112, poz. 
654, z późn.zm.) podmiotom leczniczym niebędącym przedsiębiorcami statuty nadaje podmiot tworzący, 
w  przypadku  SP ZOZ -  Sądeckie  Pogotowie  Ratunkowe  w Nowym Sączu  jest  to  Rada  Powiatu 
Nowosądeckiego. Zgodnie z § 31 ust. 3 Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - 
Sądeckie Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu zmiany w Statucie dokonuje się w trybie jego nadania. 
Przedmiotowe zmiany wprowadza się w związku z wejściem w życie ustawy z dnia 14 czerwca 2012 r. 
o zmianie ustawy o działalności leczniczej oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. poz. 742) oraz w związku 
z pismem Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Krakowie z dnia 18 lipca 2012 r.,  znak: WN-
II.4130.260.2012 dotyczącym wprowadzenia zmian w Statutach nadanych samodzielnym publicznym 
zakładom opieki zdrowotnej przez Radę Powiatu Nowosądeckiego. Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie 
niniejszej uchwały jest zasadne. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba   po raz kolejny wyraził niezadowolenie , iż radni 
muszą zajmować stanowisko w sprawie tylko dlatego, że trzeba się dostosować do ustawy. W związku 
z powyższym poinformował, iż w tej sytuacji zagłosuje przeciw, gdyż w ten sposób chce wymusić szersze 
spojrzenie na rolę samorządu na kwestię korelacji ustawa – uchwała.
 
Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN Włodzimierz Oleksy przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczącego Komisji  Statutowej RPN Zygmunt Paruch przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
w sprawie  zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Sądeckie 
Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
19 głosów – za
3 głosów – przeciw
4 głosów – wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  214/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  31  sierpnia  2012  r.  
w sprawie  zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Sądeckie 
Pogotowie Ratunkowe w Nowym Sączu  została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 17.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 130/XI/2011 Rady 
Powiatu Nowosądeckiego z dnia 16 grudnia 2011 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu nowosądeckiego oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych 
w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy Zdroju, w 2012 roku.

Kierownik  Zespołu  Zdrowia  i  Spraw  Obywatelskich  Dorota  Dobrowolska  poinformowała,  iż  
w świetle art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. - Prawo farmaceutyczne (Dz.U. z 2008 r. Nr 45, 
poz. 271, z późn. zm.) rozkład godzin aptek ogólnodostępnych na danym terenie określa, w drodze 
uchwały, rada powiatu. |W związku z zakończeniem działalności dwóch aptek, zgłoszonym pisemnie 
przez  ich  właściciela,  tj.  Apteki  "Maja"s.c.  Tadeusz  Mazur,  Anna  Mazur,  33-380  Krynica  Zdrój,  
ul. Kraszewskiego 139 oraz Apteki "BARĆ", Tylicz, Rynek1 zachodzi konieczność wykreślenia ich
z obowiązującego na rok 2012 rozkładu godzin pracy aptek na terenie powiatu nowosądeckiego (Uchwała 
Nr 130/XI/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 16 grudnia 2011 r). | Dodatkowo z uwagi na 
likwidację Apteki "Maja" zachodzi konieczność zabezpieczenia dyżurów całodobowych, które zgodnie 
z harmonogramem wprowadzonym na terenie Krynicy Zdroju na rok 2012 miała pełnić ta Apteka.  
We  wrześniu  planowane  jest  uruchomienie  kolejnej  apteki  w  Krynicy  Zdroju,  która  w  miejsce 
zlikwidowanej  Apteki  "Maja"  włączy się  w harmonogram dyżurów całodobowych.  |  Przedmiotowe 
zmiany zostały przedłożone do opinii Burmistrza Krynicy Zdroju, na którego terenie funkcjonowały 
zlikwidowane apteki oraz Okręgowej Izby Aptekarskiej w Krakowie. | W związku z powyższym podjęcie 
uchwały jest zasadne.

Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN Włodzimierz Oleksy przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany Uchwały Nr 130/XI/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 16 grudnia 
2011 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
nowosądeckiego oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta  
i dni wolne od pracy na terenie Krynicy Zdroju, w 2012 roku. pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  215/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  31  sierpnia  2012  r.
 w sprawie zmiany Uchwały Nr 130/XI/2011 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 16 grudnia 
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2011 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
nowosądeckiego oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta
 i dni wolne od pracy na terenie Krynicy Zdroju, w 2012 roku.  została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 18.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie   przyjęcia  projektu  uchwały 
dotyczącej połączenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpital im. dr  
J. Dietla w Krynicy Zdroju z Małopolskim Ośrodkiem Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym 
Sączu.

Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich Dorota Dobrowolska poinformowała, iż zgodnie 
z art. 66 ust. 1 pkt. 1 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej możliwe jest dokonanie 
połączenia samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej poprzez przeniesienie całego mienia 
jednego zakładu (przejmowanego) na inny zakład (przejmujący). Połączenie winno nastąpić w drodze 
uchwały podmiotu tworzącego. | Proponuje się połączenie dwóch podmiotów leczniczych, dla których 
podmiotem  tworzącym  jest  Powiat  Nowosądecki,  tj.  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej – Szpital im. dr J. Dietla w Krynicy Zdroju z Małopolskim Ośrodkiem Profilaktyki i Terapii 
Uzależnień w Nowym Sączu. | Przed podjęciem uchwały w sprawie połączenia tych dwóch podmiotów 
leczniczych kieruje się go do zaopiniowania i konsultacji wskazanym w uchwale podmiotom, tj. radom 
społecznym łączących się podmiotów, związkom zawodowym działającym przy Szpitala w Krynicy 
Zdroju oraz organizacjom pozarządowym działającym na  terenie  powiatu nowosądeckiego i  Miasta 
Nowego Sącza, realizującym zadania z zakresu ochrony zdrowia. Projekt uchwały, o którym mowa w § 1 
zostanie przedłożony do zatwierdzenia przez Radę Powiatu Nowosądeckiego po uzyskaniu stosownych 
opinii w przedmiotowej sprawie.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Adam Mazur  zapytał co będzie z Radą Społeczną Małopolskiego 
Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu. 

Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich Dorota Dobrowolska odpowiedziała, że z dniem 
połączenia odwołuje  się  Radę  Społeczną  Małopolskiego Ośrodka Profilaktyki  i  Terapii  Uzależnień  
w Nowym Sączu. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro poinformował, iż we wniosku o połączenie rozpatruje 
się przede wszystkim czynnik ekonomiczny. Z tej poradni korzystają prawdopodobnie ludzie biedni, 
skazani przez siebie lub przez los. W związku z powyższym radny zapytał jak będzie rozwiązana kwestia 
dojazdu. Przeniesienie placówki do Krynicy Zdroju wiązać się będzie zapewne z dużym utrudnieniem dla 
pacjentów.

Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich Dorota Dobrowolska odpowiedziała, iż pacjenci 
nie odczują zmian, ponieważ zmieni się jedynie szyld placówki pod nazwą szpitala w Krynicy Zdroju. 
Siedziba zostaje ta sama i będzie zatrudniać dotychczasowych specjalistów.

Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN Włodzimierz Oleksy przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
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w sprawie   przyjęcia  projektu  uchwały  dotyczącej  połączenia  Samodzielnego  Publicznego 
Zakładu Opieki  Zdrowotnej  –  Szpital  im.  dr J.  Dietla  w Krynicy  Zdroju  z  Małopolskim 
Ośrodkiem Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu. pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 27
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosów – za
0 głosów – przeciw
1 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  216/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  31  sierpnia  2012  r.  
w sprawie   przyjęcia  projektu  uchwały  dotyczącej  połączenia  Samodzielnego  Publicznego 
Zakładu Opieki  Zdrowotnej  –  Szpital  im.  dr J.  Dietla  w Krynicy  Zdroju  z  Małopolskim 
Ośrodkiem Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.  została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 19.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie   skargi na działania Powiatowego 
Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RPN Andrzej Gancarz poinformował, iż zgodnie z § 15 ust.2 
Statutu Powiatu Nowosądeckiego Rada Powiatu rozpatruje i rozstrzyga w drodze podejmowanych uchwał 
sprawy należące  do jej  kompetencji.  Na mocy art.  229 ust.  4  z  dnia  14  czerwca 1960 r.  Kodeks 
postępowania administracyjnego (Dz.U. Z 2000 r. Nr 98, poz. 1071 z póź. zm.) rada powiatu jest organem 
właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności zarządu powiatu oraz jednostek 
organizacyjnych powiatu. W związku z powyższym właściwym jest, aby skargę w sprawie działania 
Powiatowego Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego rozpatrzyła Rada Powiatu Nowosądeckiego
 w formie uchwały. Rada Powiatu Nowosądeckiego po zapoznaniu się ze stanowiskiem przyjętym przez 
Komisję Rewizyjną uznaje skargę za bezzasadną uzasadniając jak poniżej. 
Komisja  Rewizyjna  przeprowadziła  postępowanie  wyjaśniające  w  sprawie  zarzutów Pana  Tomasza 
Szmigiero dotyczących wykorzystania przez Michała  Głaczyńskiego sprzętu zakupionego w ramach 
umowy nr DG/52/2011 POLK-6.1.3.-11-52 z  dnia  12.05.2011 r.  o przyznanie środków na podjęcie 
działalności gospodarczej. Komisja w przedmiotowej sprawie, przyznała, że powyższy zarzut nie miał 
potwierdzenia w stanie faktycznym, co zostało wykazane podczas kontroli w dniu 11.05.2012 r., oraz w 
dniu 17.05.2012 r. Przedmiotowe kontrole stwierdziły, że cały sprzęt zakupiony w ramach wspomnianej 
wyżej umowy znajdowała się w dniu ich przeprowadzenia w posiadaniu Pana Michała Głaczyńskiego.
Pan Tomasz Szmigiero nie wykazał w sposób nie budzący wszelkiej wątpliwości, aby jakikolwiek sprzęt 
pochodzący  ze  środków  dofinansowania  został  obciążony  prawem  zastawu,  co  stanowi  warunek 
konieczny do wszczęcia jakichkolwiek kroków prawnych wobec Pana Michała Głaczyńskiego. 
Zarzuty  podnoszone  przez  Pana  Tomasza  Szmigiero  w kwestii  sprzętu,  o  którym mowa w piśmie 
pełnomocnika Pana Michała Głaczyńskiego z dnia 25.05.2012 – Pana mec. Stanisława Cabałę, kopię 
którego otrzymaliśmy za pośrednictwem Pana T. Szmigiery,  dotyczą roszczenia o wydanie sprzętu  
z okresu października 2011 r., nie są tym samym przedmiotem wyjaśnień w sprawie. 
Informujemy również, iż do rozstrzygnięcia wzajemnych roszczeń pomiędzy Panami uprawniony jest sąd 
powszechny według swojej właściwości.
Ponadto w dniu 19.06.2012 r. Michał Głaczyński złożył oświadczenie w Powiatowym Urzędzie Pracy dla 
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Powiatu Nowosądeckiego, że sprzęt, który został wymieniony w piśmie skierowanym do Pana Tomasza 
Szmigiero przez jego pełnomocnika (Kancelaria Prawna CMG Nowy Sącz), nie był finansowany ze 
środków Funduszu Pracy.
W związku z powyższym, Rada Powiatu Nowosądeckiego postanowiła jak na wstępnie.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
w sprawie skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy dla Powiatu Nowosądeckiego pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  217/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  31  sierpnia  2012  r.
 w  sprawie  skargi  na  działania  Powiatowego  Urzędu Pracy  dla  Powiatu  Nowosądeckiego 
została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 20.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  przystąpienia Powiatu Nowosądeckiego 
do projektu pn. „Modernizacja jakości usług opieki społecznej świadczonych przez DPS w Zbyszycach” 
w  ramach  projektu  „Pomocna  Dłoń  pod  Bezpiecznym Dachem” w ramach  Szwajcarsko-Polskiego 
Programu Współpracy.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Funduszy  Europejskich  Monika  Bochenek poinformowała,  iż 
projekt pn. Modernizacja jakości usług opieki społecznej świadczonych przez DPS w Zbyszycach” został 
opracowany w ramach konkursu projektów ogłoszonego przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej 
w Krakowie w ramach projektu „Pomocna Dłoń pod Bezpiecznym Dachem” współfinansowanego ze 
środków Szwajcarsko – Polskiego Programu Współpracy. Celem głównym projektu jest podniesienie 
jakości  życia  mieszkańców  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Zbyszycach  poprzez  waloryzację  bazy 
infrastrukturalnej , doposażenie tej jednostki w sprzęt służący rehabilitacji i terapii mieszkańców oraz 
profesjonalizację  usług  personelu  poprzez  organizację  szkoleń  i  studiów  podyplomowych.  Projekt 
finansowany jest w 85% ze środków Szwajcarsko – Polskiego Programu Współpracy, pozostałe środki w 
wysokości  15%  stanowić  będą  wkład  Powiatu  Nowosądeckiego.  Przewidywana  wartość  całkowita 
projektu wynosi:  3 530 000 zł,  w tym wartość dofinansowania 3 000 000 zł  oraz wartość wkładu 
własnego: 530 000 zł. Projekt realizowany będzie w latach 2013 – 2014. Podjęcie niniejszej Uchwały 
przez Radę Powiatu Nowosądeckiego stanowić będzie podstawę do złożenia Wniosku o dofinansowanie 
w ramach przedmiotowego konkursu

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
w sprawie   przystąpienia Powiatu Nowosądeckiego do projektu pn. „Modernizacja jakości usług 
opieki społecznej świadczonych przez DPS w Zbyszycach” w ramach projektu „Pomocna Dłoń pod 
Bezpiecznym Dachem” w ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy.pod głosowanie.
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Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  218/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  31  sierpnia  2012  r.  
w sprawie   przystąpienia Powiatu Nowosądeckiego do projektu pn. „Modernizacja jakości usług 
opieki społecznej świadczonych przez DPS w Zbyszycach” w ramach projektu „Pomocna Dłoń pod 
Bezpiecznym Dachem” w ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy  została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 21.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  utrzymania Dyspozytorni Medycznej
 w Nowym Sączu.

Starosta  Nowosądecki  Jan Golonka  poinformował,  iż  zgodnie  z  §  66  ust.  1  Statutu  Powiatu 
Nowosądeckiego Rada Powiatu Nowosądeckiego może podejmować rezolucje. Przedmiotem niniejszego 
wystąpienia Rady Powiatu Nowosądeckiego jest sprawa utrzymania Dyspozytorni Medycznej w Nowym 
Sączu.  Mając  na  względzie  dobro  mieszkańców  Powiatu  Nowosądeckiego  wnosi  się  o  zmianę 
Wojewódzkiego Planu Działania Systemu Państwowego Ratownictwa Medycznego” tak, aby w Nowym 
Sączu również mogła funkcjonować dyspozytornia medyczna. Biorąc pod uwagę powyższe podjęcie 
niniejszej uchwały jest zasadne.

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Stanisław  Weglarz  zwrócił  uwagę  na  obowiązującą  w  języku 
polskim regułę odmiany nazwisk. Na 12 nazwisk adresatów, gdzie będzie przekazana rezolucja, 4 nie 
zostały odmienione. W związku z powyższym zaproponował ujednolicenie odmiany nazwisk.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  projekt  uchwały  
w sprawie  utrzymania Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu pod głosowanie.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  219/XVIII/2012  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  31  sierpnia  2012  r.  
w sprawie  utrzymania Dyspozytorni Medycznej w Nowym Sączu   została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 22.
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Ad. 23.
Zamknięcie obrad.
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta,  wobec  wyczerpania 
wszystkich punktów Porządku Obrad XVIII Sesji  Rady Powiatu Nowosądeckiego, ogłasza 
zamknięcie posiedzenia i dziękuje za udział w obradach Sesji.

 Przewodniczący
Rady Powiatu Nowosądeckiego

Wiesław BASTA

Protokołowała:
Anna Hardy-Repetowska
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